
Ik heb geen behoefte aan de 26 GHz band als deze gebruikt gaat worden voor 5G.

Er zijn geen onderzoeken gedaan wat 26 GHz voor gevolgen zal hebben voor de gezondheid. Het
argument dat deze frequentie niet verder gaat dan de huid en daardoor geen gezondheidsschade
zal veroorzaken is niet wetenschappelijk bewezen.

De huid is het grootste orgaan dat we hebben en vervult vele functies in het menselijk lichaam. Het
is aannemelijk dat veel Gepulste straling invloed zal hebben op de processen in de huid en daardoor
op onze gezondheid. Dit zal eerst onderzocht moeten worden zodat biologische effecten op lange
termijn bekend zijn voordat deze frequentie in gebruik genomen gaat worden.


